
 
 
 
 

150 let hasičů

Dne 21. září 2019 proběhnou 

slavnosti 150 let od vzniku našich 

hasičů. Program se v těchto 

dnech dokončuje, ale bude 

připraven program pro děti, 

prohlídka nově zrekonstruované 

hasičské zbrojnice, fotogalerie 

archivních fotek, s největší 

pravděpodobností bude 

k dispozici historická technika 

hasičů a mnoho dalšího. 

Občerstvení bude zajištěno. 

Určitě si nenechte tuto událost 

ujít a sledujte stránky obce, 

úřední desku či vývěsné plochy 

obce, kde bude v nejbližší době 

vyvěšen oficiální program 

slavností. 

obec Staré Křečany  

Rekonstrukce střechy Základní školy Staré Křečany 
Chtěli bychom upozornit všechny občany na zvýšenou opatrnost při pohybu kolem základní školy z důvodu 

rekonstrukce střechy. Staveniště je velmi dobře 

zabezpečené, ale dbejte prosím na své bezpečí. 

Dále chceme poprosit děti, které docházejí do 

naší školy, aby se před a po ukončení výuky 

zbytečně dlouho nezdržovaly v okolí školy. Ve 

školním řádě bude pro nadcházející pololetí 

zmínka o přísném zákazu vstupu na lešení a 

vyklánění se z oken. Zhotovitel má dle smlouvy 

rekonstrukci dokončit do konce listopadu 2019, 

proto věříme, že se během následujících 3 

měsíců nepřihodí žádná nehoda. Děkujeme za 

pochopení. 

obec Staré Křečany 
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Fara Staré Křečany 

Dne 20. srpna 2019 obdržela obec od 

Stavebního úřadu Rumburk rozhodnutí 

se schválením stavebního záměru na 

dokončení stavby občanského 

vybavení Staré Křečany č.p. 32 

spočívající ve stavebních úpravách za 

účelem změny využití na obecní úřad, 

včetně parkoviště, studny, splaškové 

kanalizace a čističky odpadních vod. 

Tři dny poté, tedy v pátek 23. 8., se 

naposledy sešel projektant, vedení 

obce a zástupce Národního 

památkového ústavu. Tématem 

schůzky bylo odsouhlasení stylu výplně 

oken a dveří tak, aby vše vyhovovalo 

požadavkům NPÚ. Schůzka se nesla 

v dobré atmosféře a po dvou hodinách 

bylo vše domluveno. 

obec Staré Křečany 

Oprava místních komunikací 

V polovině tohoto měsíce proběhla oprava několika místních komunikací, kterou provedli pracovníci technického 

střediska. Jedná se o MK 43 kolem Zlatých písků v Nových Křečanech, MK 63 směrem na Dolní Křečany, MK11 a 

účelová komunikace 1 směrem na Skřivánčí pole a poslední část MK 406 v Kopci. Komunikace byly zpevněny a 

vyrovnány, následně je dorovnala těžká technika. V některých částech byly instalovány svodnice. 
obec Staré Křečany 

   

Výsledek ankety „Měly by v obci vzniknout nové lavičky?“ 
Dne 25. 6. byla na oficiálních stránkách obce a na podatelně možnost hlasovat v této anketě. Hlasování se zúčastnilo 

195 lidí na webu a 1 člověk zašel na obecní úřad a vyplnil písemnou podobu ankety. Výsledek je takový, že 44% lidí by 

uvítalo lavičky v centru nebo na dostupnějších místech, 31% je pro místa odlehlejší a 26% proti. Děkujeme za 

hlasování a pokusíme se Vašim požadavkům vyhovět. 
obec Staré Křečany 
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Rekonstrukce Mandavy ve Starých Křečanech 

Téměř poslední rok probíhala rekonstrukce toku Mandavy ve Starých Křečanech. Tento projekt řešil rekonstrukci cca 

450 metrů toku v intravilánu Starých Křečan. Zdivo koryta je zpevněno pouze u míst těsně sousedících s komunikací. 

Na všech jiných místech se provedlo opevnění kamenným záhozem a kamennou rovnaninou. Na dně toku se nachází 

lomový kámen.  

Dále proběhla i menší úprava mostků a přilehlé tůně. V těchto dnech je rekonstrukce téměř u konce, pouze se 

v místech upraví terén, odvozí nevyužitý materiál a u hlavní komunikace usadí nové zábradlí. Rekonstrukci prováděla 

firma HBAPS, s.r.o. a celková cena rekonstrukce přišla na 9 477 061,72,- Kč bez DPH. 
obec Staré Křečany 

s

s  

Zakládání černých skládek u sběrných míst 
V poslední době se opět setkáváme se zakládáním černých skládek v okolí sběrných míst tříděného odpadu. 

Zaměstnanci technického střediska někdy až třikrát za týden vyjíždějí k těmto místům a sváží plné kontejnery 

odpadu. Jedná se především o stavební materiál, textil a elektrospotřebiče. Tyto „extra“ svozy stojí obec měsíčně 

kolem 35 tisíc měsíčně. Ročně obec přijde kvůli těmto skládkám tedy přibližně o 400 tisíc Kč. Nejvíce se zakládají 

černé skládky během letních měsíců, když v obci přebývá nejvíce lidí a chatařů. 

Upozorňujeme občany, že dle Zákonu o přestupcích (zákon č. 200/1990 Sb., ve znění pozdějších předpisů) může obec 

sankcionovat založení tzv. černé skládky pokutou do výše padesáti tisíc korun (§ 47 odst. 1 písm. h a odst. 2). 

V současné době v obci existují vyhrazené termíny pro svoz nebezpečného a objemného odpadu. Zpravidla jednou 

na jaře a jednou na podzim. 

obec Staré Křečany 
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Nemocnice Rumburk – vyjádření primáře dětského oddělení 

V posledních týdnech se roztrhl pytel se zaručenými informacemi o Lužické nemocnici. Laická veřejnost a hlavně 

média se předhánějí v šíření informací, výjimečně pravdivých, o tom, kolik lidí dalo výpověď, které oddělení už 

nefunguje, které nebude fungovat apod. 

Nechám stranou diplomatická jednání všech zúčastněných a vyjádřím se k našemu "písečku". Kromě dovolené v 

počátku prázdnin, řádně a několik měsíců předem oznámené, funguje naše oddělení normálně. Úvahy o zavření, 

redukci, stacionáři apod. naše malé pacienty nezajímají a předpokládám, že ani jejich rodiče. Provozujeme oddělení i 

nám patřící obvody stejně jako v minulých letech, pohotovost na naší ambulanci je stále 24 hodin. 

Pokud se něco změní, někdo rozhodne o redukci nebo ukončení naší činnosti, jistě to nebude ze dne na den a my vás 

budeme včas informovat a ev. vám poradíme, jak řešit vzniklou situaci. 

Do té doby, prosím, nevěřte zaručeným zprávám okolí a médií a klidně se na nás obraťte. Někomu dělá dobře naší 

nemocnici škodit, jiného zase zajímá koláč sledovanosti a prodejů. 

Dr. Karbula Dalibor 

primář dětského oddělení 

Lužická nemocnice v Rumburku je v úpadku 
Lužická nemocnice a poliklinika v Rumburku je v úpadku, rozhodl o tom dnes Krajský soud v Ústí nad Labem. Věřitelé 

teď mají dva měsíce na přihlášení svých pohledávek, zjistila ČTK v insolvenčním rejstříku. Město Rumburk, jediný 

vlastník zadlužené nemocnice, vyjednávalo s Krajskou zdravotní o převzetí péče, k dohodě ale nedošlo a 

představenstvo zdravotnického zařízení požádalo minulý týden soud o jmenování insolvenčního správce. 

Vlastníkem Lužické nemocnice a polikliniky je město Rumburk, které za posledních 15 let do zařízení investovalo 

zhruba 200 milionů korun. V loňském roce bylo v Rumburku hospitalizováno 5260 pacientů, dalších bezmála 33.000 

ošetřily ambulance. Výkony nemocnice v posledních letech klesají a ztráty se prohlubují, kvůli nejisté budoucnosti 

odcházejí lékaři i personál. Rumburské zastupitelstvo v červenci odmítlo uhradit další ztráty své nemocnice, pro 

město by to znamenalo zastavit na další dva roky veškeré investice. 

Prohlášením úpadku podle rumburského starosty Lumíra Kuse (ANO) jednání o budoucnosti nemocnice pro město 

nekončí. "Dál budeme jednat s Krajskou zdravotní a zahrneme do toho také insolvenční správkyni. Naší snahou je 

zachování péče," řekl ČTK. Jednání budou podle něj pokračovat v příštím týdnu. Také mluvčí Krajské zdravotní Ivo 

Chrástecký dnes ČTK potvrdil, že krajská společnost je připravena dál jednat o zajištění zdravotní péče ve 

Šluknovském výběžku. 

ČTK 

Prohlášení insolvenčního správce pro veřejnost 
Usnesením Krajského soudu v Ústí nad Labem ze dne 12. 8. 2019, čj. KSUL 43 INS 12779/2019-A-16 byl k návrhu 

představenstva zjištěn úpadek Lužické nemocnice a polikliniky, a.s. a ustanoven insolvenční správce.   

Insolvenční správce sděluje klientům a pacientům nemocnice, že rozhodnutí soudu o úpadku nemá v tuto chvíli vliv 

na běžný provoz nemocnice ani na kvalitu poskytované péče. Oddělení nemocnice zůstávají pacientům dostupná v 

současném rozsahu, dokud nebude nerozhodnuto jinak. Od zjištění úpadku podléhá činnost managementu, 

hospodaření nemocnice a správa jejího majetku dohledu insolvenčního správce a soudu.   

Schůze věřitelů, jejíž konání soud nařídil na den 20. 11. 2019, rozhodne o způsobu řešení úpadku. Upřednostňováno 

bude zachování dostupnosti zdravotní péče v Lužické nemocnici.  

  

Martina Jinochová Matyášová 

Insolvenční správce Lužické nemocnice a polikliniky, a.s.
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Radary Varnsdorf - Studánka 

Na jaře 2019 Ministerstvo vnitra ČR podalo na město Varnsdorf žalobu ke Správnímu soudu v Ústí nad Labem. Podle 

ministerstva je i třetí smlouva na měření rychlosti radary ve Studánce protiprávní.  

Kdy dojde na projednání žaloby soudem, není zatím jasné.  Varnsdorf mezitím dále vymáhá po řidičích formou 

zaslání výzvy úhradu částky (pokuty). Řidiči se ptají, jak mají postupovat, pokud je podezření, že pokuty jsou 

vymáhány protiprávně. Níže obecné doporučení (další informace je možné získat také na facebookové stránce "Stop 

radarům v obci Varnsdorf/Studánka“) 

1) Výzva k uhrazení částky - Po domnělém či skutečném spáchání přestupku přijde poštou výzva k zaplacení pokuty 

(zpravidla 1000,- až 3000,-Kč) s tím, že pokuta je splatná do 15 dnů. Jedná se o výzvu k dobrovolnému zaplacení. Dle 

zákona tato výzva má přijít bezodkladně! (nikoli až po půl roce i déle!). 

Řidič má 2 možnosti, jak na tuto výzvu reagovat: 

a) Částku zaplatit - Řidič dobrovolně uzná přestupek a současně připouští, že měření i vymáhání pokut neprobíhá v 

rozporu se zákonem. Pokutu zaplatí. Důležité upozornění: po zaplacení výzvy pokuty se už řidič dále nemůže nijak 

bránit ani vymáhat uhrazenou částku zpět a to ani v případě, že soud svým rozhodnutím potvrdí stanovisko 

Ministerstva vnitra o nezákonnosti měření! 

b) Částku nezaplatit- Pokud řidič na základě této výzvy částku nezaplatí, mělo by být do jednoho roku od spáchání 

přestupku zahájeno správního řízení, jinak se přestupek stane promlčený.  

Proto obecné doporučení k reagování na výzvu k uhrazení částky: NEPLATIT 

2) Správní řízení - Kdyby Varnsdorf zahájil s řidičem po nezaplacení výzvy správní řízení, existuje proti tomu obrana - 

kvalifikovaně rozporovat důkazy z měření, podklady, legálnost měření atp. Je nanejvýš pravděpodobné, že město 

Varnsdorf by správní řízení prohrálo – proto také Varnsdorf správní řízení ve většině případů nezahajuje. Neboť jak 

uvádí ministerstvo vnitra na svých stránkách, „pokud soukromý subjekt provádí vlastní nastavení a údržbu těchto 

zařízení a zároveň je hmotně zainteresovaný na výsledcích měření, pak výsledky měření nejsou dostatečným 

podkladem pro uznání obviněného vinným ze spáchání přestupku“ 

Ve správním řízení jde navíc sloučit více přestupků do jedné pokuty (a snížit tak celkově zaplacenou částku). Zatím 

jen u minima lidí bylo správní řízení zahájeno. Ti se zatím "dohadují" s městem ve výše uvedeném smyslu. 

3) Rozhodnutí o spáchání přestupku a odvolání - Kdyby nakonec přesto ve správním řízení bylo rozhodnuto, že 

přestupek spáchán byl, je proti tomuto rozhodnutí možné podat odvolání.  

Kdyby i toto odvolání dopadlo v neprospěch řidiče, je možné podstoupit celou věc správnímu soudu (jak už v 

minulosti mnoho lidí udělalo a vyhrálo). 

4) Správní soud - Podobné případy (kdy firma provádějící měření byla odměňována na základě množství spáchaných 

přestupků - čili nikoliv např. na základě paušálního nájmu či nákupu zařízení) ke správnímu soudu v minulosti došly. 

Soudy v těchto případech rozhodly ve prospěch řidiče, tedy že pokuta byla vymáhána protiprávně. 

5) Varnsdorf a smlouvy o pronájmu - V případě Varnsdorfu u předcházející smlouvy o nájmu měřících zařízení vyzvalo 

Ministerstvo vnitra Varnsdorf k jejímu zrušení. Protože Varnsdorf nereagoval, podalo ministerstvo smlouvu mezi 

Varnsdorfem a pronajímatelem ke správnímu soudu. Zatím není rozhodnuto.  

6) Sankce - Pozdější sankce jsou možné až po nezaplacení a po tom, co bude pravomocně rozhodnuto o přestupku 

(přestupcích - ve sloučeném) ve správním řízení - tedy třeba až po odvolání. A po následném nezaplacení. 

Samozřejmě se řidič pak musí umět bránit. 

7) Rada města Varnsdorf uložila úkol směřující k odkoupení „radarů“ od soukromé firmy. Ostatně provádět měření 

rychlosti zařízením v majetku msta by bylo v pořádku a řada obcí takto legálně postupuje a je příjemcem ze 

zaplacených pokut bez převádění ohromných částek soukromé firmě. 

Váš senátor 

Zbyněk Linhart
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Informace

Své životní jubileum oslavili 

Pan Zdeněk Šimek ze Starých Křečan oslavil 89 let. 

Paní Ludmila Rösslerová ze Starých Křečan oslavila 91 

let. 

Paní Jaroslava Šimonová ze Starých Křečan oslavila 82 

let. 

 

Oslavencům chceme za celý Obecní úřad Staré 

Křečany popřát hodně zdraví, lásky a elánu do dalších 

let. 

 

Sběr žlutých pytlů 
Sběr žlutých pytlů probíhá: 

Čtvrtek  8:00-11:00 a 12:30-15:30 

Pátek  8:00-11:00 a 12:30-14:30 

Dále pak první sobotu v měsíci od 8:00-11:00. 
Obecní úřad Staré Křečany 

Okresní soutěž dospělých 
V sobotu 31. 8. 2019 od 13:00 začne první kolo 

Okresní soutěže dospělých. Naše TJ Jiskra Staré 

Křečany nastoupí na svém hřišti proti FK Františkov 

nad Ploučnicí.  

Ve druhém kole se v neděli 8. 9. střetne s FC United 

Roma na jejich hřišti. Doufejme, že naši borci 

nezameškali letní přípravu a budou často bodovat. 

Přijďte jim vytvořit domácí prostředí a pomoci jim 

bodovat hned v prvním zápase!  
obec Staré Křečany

 

 

Tour de Zeleňák 2019 

Dne 7. září bude naší obcí již tradičně projíždět závod 

Tour de Zeleňák. Jedná se již o 35. ročník tohoto 

závodu. Bude omezen provoz na celém úseku závodu. 

Trať je stejná jako každý rok. Pojede se od Mikulášovic 

přes Brtníky, Panský a Staré Křečany na Rumburk. Na 

větších vedlejších komunikacích budou umístěni 

regulovčíci, kteří budou řídit provoz. Na menších 

komunikacích bude přes silnici natažená páska. Provoz 

bude zjednosměrněn na Rumburk. Prosíme o 

zvýšenou opatrnost. Závod projíždí obcí přibližně od 

10:30 do 13:30 
obec Staré Křečany 

 


